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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE 

dne 17. 06. 2020, od 14:00 h v zasedací místnosti OSPOD 

 

č. 4/2020 

 

Přítomni: 

PhDr. Sofie Wernerová Dimitrovová, MUDr. Petr Havlík, PhDr. Marek Hošek, Ing. Bc. Rustam 

Kokotjucha, Petr Korselt, Mgr. Iva Matějovská, Mgr. Karel Rajchl, MBA, MBE, Zuzana 

Turčeková, DiS., Bc. Hana Jašurková, DiS. 

 

Omluveni: 

Mgr. Jana Hronová  

 

Hosté: 

za MM Děčín: Ing. Smíšek Ondřej, Mgr. Štolbová Eva, Václav Němeček 

 

 

Program jednání: 

 

1. Úvodní část, seznámení s programem jednání  

2. Řešení pohotovostí stomatologických a praktických lékařů 

3. Diskuze o možnosti ohodnocení organizací za práci v době nouzového stavu 

4. Závěr 

 

 

1. Úvodní část 

Předsedkyně komise, paní PhDr. Wernerová Dimitrovová přivítala všechny přítomné, 

seznámila s programem jednání.  

 

 

2. Řešení pohotovostí stomatologických a praktických lékařů 

Stomatologické pohotovosti 

Mgr. Štolbová informovala, jak nyní fungují tyto pohotovosti. Pohotovosti jsou plně 

vytížené a využívané obyvateli Děčína a z části i mimo děčínskými návštěvníky města. 

Pohotovosti slouží lékaři dle rozpisu od 8:00 h do 11:00 h, v sobotu a v neděli. Uvedená 

ordinační doba nepostačuje, lékaři často prodlužují dobu, aby zvládli ošetřit všechny čekající 

pacienty.  

Po diskuzi ohledně zachování této pohotovosti komise jednohlasně schválila zachování 

stomatologické pohotovosti i na dále. Komise doporučuje motivovat tyto lékaře a poděkovat 

jim nějakou formou, např. veřejně formou článku ve Zpravodaji města Děčín.  

 

 

Pohotovosti praktických lékařů 

MUDr. Havlík informoval komisi o současném stavu těchto pohotovostí. Praktičtí lékaři 

slouží pohotovosti odpoledne ve všední dny od 17:00 h do 20:00 h a o víkendech 9:00 h až 

18.00 h. Někteří slouží ve svých ordinacích, někteří v areálu Nemocnice Děčín. Byl záměr 



2 
 

sjednotit pohotovosti všech lékařů do areálu nemocnice, s tím však lékaři nesouhlasili. Ve 

všedních dnech je odpolední pohotovost využívána obyvateli Děčína velmi málo. 

O víkendech navštíví tuto pohotovost o malé procento více pacientů. Komise hlasovala 

o možné úpravě této pohotovosti. Jednomyslně schválila zrušení pohotovosti ve všedních 

dnech, dále zachovat víkendy, ale zkrátit dobu pohotovosti např. na do 12:00 h, poté by byl 

lékař např. přítomen na telefonu, nebo on-line. Komise doporučuje přistoupit i nadále na 

zachování části pohotovostí v ordinacích praktických lékařů. Do budoucna (zhruba za 2 

roky) bude zbudován v nemocnici Děčín centrální příjem a zázemí pro pohotovosti se 

výrazně zlepší. Poté by pohotovosti praktických lékařů měly být soustředěny do jednoho 

místa v nemocnici.  

 
 

3. Diskuze o možnosti ohodnocení organizací za práci v době nouzového stavu 

Václav Němeček vyzdvihl práci o. s. Křesť. sdružení Jonáš v době vyhlášení nouzového 

stavu i mimo něj.  

Dále proběhla diskuze, jak ohodnotit organizace, které mimořádně pracovaly v době 

nouzového stavu. Ing. Smíšek informoval, že město v současné době nemá k dispozici žádné 

finanční prostředky i vzhledem k situaci, že musí ušetřit 30 % svých nákladů.  

 

Předsedkyně komise informovala o započatém dotačním programu mimořádné odměny 

v souvislosti s Covid 19, který vyhlásilo MPSV v červnu 2020. Prostřednictvím tohoto 

programu budou odměněni pracovníci sociálních služeb v první linii. Touto formou stát 

pomáhá ohodnotit organizace, které se v covidové době staraly o občany. Zároveň však 

pomáhá městům neprohlubovat ekonomický schodek v této nestandardní době.  

 

Bylo hlasováno, 3 členové hlasovali pro finanční ohodnocení pro doporučené organizace, 5 

členů hlasovalo, aby finančně organizace podpořeny nebyly. Komise doporučuje, aby 

potřebné organizace požádaly stát formou vypsaného dotačního programu. Pokud by však 

v průběhu roku vyvstala závažná situace pro nějakou organizaci, která by se ocitla v deficitu, 

může požádat o mimořádnou finanční podporu radu města.  
 

Václav Němeček dále hovořil o podpoře záměru zbudovat v objektu Krásnostudenecká 104, 

Děčín – Želenice recepci s ostrahou, aby se v objektu zlepšila bezpečnost obyvatel 

a eliminovaly se nežádoucí osoby, které zde působí problémy. Komise i nadále podporuje 

pokračovat v tomto záměru.  

 
 

4. Závěr 

Termín dalšího jednání je září 2020. 
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Stanovisko komise: 

 

Sociálně zdravotní komise doporučuje radě města zachovat ve stejném rozsahu jako nyní 

stomatologické pohotovosti. 
 

Sociálně zdravotní komise doporučuje radě města zrušit pohotovosti praktických lékařů ve 

všedních dnech a dále zkrátit dobu pohotovosti o víkendech do 12:00 h, poté bude lékař přítomen 

na telefonu, případně on-line. 
 

Sociálně zdravotní komise nedoporučuje radě města přidělit finanční ohodnocení pro organizace 

pracující v sociální oblasti, které nebyly uzavřeny v době vyhlášení nouzového stavu.  
 

Sociálně zdravotní komise doporučuje radě města realizaci záměru zbudování recepce s ostrahou 

v objektu Krásnostudenecká 104, Děčín – Želenice. 

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r. 

Předsedkyně komise:  PhDr. Sofie Wernerová Dimitrovová, v. r. 

 


